
  
  

Korte samenvatting en afspraken van de vergadering van 14 maart 2023. 
 

Aanwezig :   Auke van der Kooi;  Alexander Hendriks; Martin Schaper ; Gerben Lenstra ; Jappie 

Borger; Rienk Bouma ; Johan Kootstra ; Fokko Kloostra;  Corrie Kool voorzitter / versl. 
 

Afwezig : Harrie Steenstra ; Jaap Hoekstra , Karla van Leersum allen m.k. 

 

Gast ; Sytze Nauta 

 
 

1. Corrie  opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder Fokko Kloostra als toekomstig 

lid van de Adviesraad 

 

2. Voor Fokko als toekomstig lid van de Adviesraad wordt begonnen met een voorstelrondje 

 

3. Pieter Kloosterman neemt in verband met drukke werkzaamheden afscheid als lid van de Adviesraad. 

Na hem hartelijk bedankt te hebben voor zijn inzet vooral op het gebied van jeugd (pleeg)zorg ,ontvangt 

hij een cadeaubon en pauzeren wij kort onder het genot van een kopje koffie met gebak, waarna Pieter 

de vergadering verlaat 

4. Mededelingen – ingekomen stukken 

Corrie vraagt speciale aandacht voor een Webinar  Beschermd Wonen over de stand van zaken van deze 

decentralisatie 

Een plan van aanpak ervaringsdeskundige toeslagenaffaire. 

 

5. Samenvatting van de vergadering van 14 maart 2023 ; geen op- en aanmerkingen 

 

6. Onderwijs :  Omdat de beamer niet functioneert krijgen wij een papierenversie van de presentatie  

“Onderwijsbeleid 8 K “ 

Sytze Nauta neemt ons mee in de thema’s :  

- Onderwijshuisvesting – er wordt gewerkt volgens een Integraal Huisvestingsplan wat gemaakt wordt 

voor de duur van 3 jaar 

- Kansenbeleid – Speerpunten zijn voor-en vroegschoolse educatie 

        Taal, taal en taal  

Doorgaande lijnen in leren en in zorg 

- Vragen Adviesraad – samenwerking met de gebiedsteams verloopt goed er zijn gedeelde 

uitgangspunten. 

 Project GIS ( = gebiedsteammedewerker in scholen )loopt erg goed en wordt betaald uit extra 

middelen.  

Wordt op prijs gesteld door ouders die makkelijk even binnen kunnen lopen bij gebiedsteam 

medewerker in de school. 

Jammer is het verloop onder de gebiedsteam medewerkers 



Elke basisschool heeft ongeveer 2 uur / week een gebiedsteam medewerker in de school . 

 Bij het voortgezet onderwijs is dat ongeveer 4 uur / week 

 

- Vluchtelingenonderwijs met name aan kinderen uit Oekraine 

Het is  rustig momenteel. 

Er is een route met de schakelklas in Drachten 

Basis schoolkinderen kunnen tijdelijk worden opgevangen op de dorpsschool 

De taalklas wordt gevolgd in het AZC – Burgum 

Het verloop is groot . 

- Lopende onderwijssubsidies  

Geprobeerd wordt om voor wat  betreft de GIS subsidie de noodzaak aan te tonen van deze 

subsidie. Datzelfde geldt voor de subsidie voor een jongerenwerker in de VO scholen. 

We spreken met Sytze af dat hij in de tweede helft van het jaar ons opnieuw komt bijpraten. 

 

7. Woonplaatsbeginsel – Cor de Val heeft onderzoek gedaan naar de bevindingen tot nu toe, en dat blijkt 

bedroevend weinig.  

Vooral voor Harrie en Auke zou het toch wel prettig zijn om enige duidelijkheid te hebben. 

Corrie herinnert aan de vergadering van september 2022 , waarin tijdens de kennismaking met de 

wethouders Tj. Brinkman en S. Vegelin gesproken is over dit onderwerp.  

Cor overweegt om met wethouder Brinkman te gaan praten .  Wordt vervolgd. 

 

8. Evaluatie Jappie Borger en Jaap Hoekstra  

In verband met afwezigheid van Jaap Hoekstra , is er alleen een evaluatie van Jappie Borger . 

De sollicitatie commissie en Jappie Borger evalueren ; dinsdag 11 april om 13.30 uur in het Gemeentehuis 

 

9. Naar aanleiding van email van Annemarie van Krimpen . 

Een gesprek met haar over haar voorstel beschreven in de email zal met haar plaats vinden op 11 april 

om 18.15 uur in het Gemeentehuis .  

Bij dit gesprek zijn aanwezig : Alexander Hendriks – Jappie Borger – en Corrie Kool.  Daarna besluiten zij 

of Annemarie van Krimpen in onze vergadering wordt uitgenodigd. 

10. Communicatieplan .  

De door Martin gevonden communicatieplannen van andere adviesraden zijn bekeken en lijken voor ons 

niet veel aanknopingspunten te hebben.  

We brainstormen over het onderwerp en zijn het over 1 ding eens . Communicatie met de inwoners van 

Achtkarspelen is belangrijk maar laten we de tijd nemen vóór we beslissingen nemen en laten we niet 

teveel tegelijk willen. 

Corrie vraagt Johan voor de volgende vergadering een praatstuk te maken  met uitgangspunten die hij 

tijdens het Webinar van de Koepel heeft opgepikt. 

Ook de website komt even ter sprake ; die is niet actueel en moet worden bijgewerkt.  

Gerben zal hier na zijn vakantie aandacht aan besteden. 

11. Rondvraag  

Johan ontdekte dat het voor de minima  vrijwel onmogelijk is om een culturele uitvoering zoals een 

pianorecital of concert bij te wonen . De prijzen hiervoor zijn te hoog voor hun budget en ook het 

volwassenenfonds biedt hier geen bijdrage voor . 

Hij stelt voor om een ongevraagd advies te sturen .  

Corrie vraagt hem een concept ongevraagd advies te schrijven. 

 

 



Afspraken: 

 

• Corrie zal Annemarie van Krimpen uitnodigen voor een eerst gesprek  

• Corrie zal voor de evaluatie met Jappie een ruimte regelen in het Gemeentehuis 

• Corrie zal zich aanmelden voor de GGZ webinar 

• Cor de Val probeert duidelijkheid te krijgen over het woonplaatsbeginsel 

• Johan maakt praatpapier Communicatie 

• Gerben gaat na zijn vakantie de website actualiseren in overleg met Hielke Jan Ellens 

• Johan maakt concept ongevraagd advies Cultuur  
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